
2018年第一次越野單車徑義工同樂日，剛於11月25日開始了，當天

義工們與本署職員在國際越野單車協會的專家帶領下，一起為河背

越野單車徑前段進行修葺工程，將一些凹凸不平的彎位理順。雖然

當日天氣陰陰沉沉，但各人都十分期待能夠把修葺工作做得完滿，

結果汗水加上雨水過後，我們的努力没有白費，修葺工作使各越野

單車好手再一次享受順滑入彎的感覺。 

 

The first mountain bike trail-building volunteer fun day in 2018 was held on 25th Nov. 

Under the lead of the International Mountain Bicycling Association’s trail specialist, 

volunteers and AFCD staff managed to improve several berms at the trailhead section of 

Ho Pui Mountain Bike Trail to a sustainable trail standard in a professional way. The 

weather was slightly gloomy but everyone had high hope of getting much work done. 

After much sweating amidst the drizzle, our hard work pays off - bikers can now once 

again enjoy a good flow when riding various berms! 

  

                             

               

                             

              25 Nov 2018       Volunteer day



    

 

   

 

   

 

   



    

 

     

 



             

 
 

 



  

 

 

 

  

 


